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PROTOKÓŁ Nr XXIV/2013 

z przebiegu obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 26 marca 2013r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

 i zakończyła się o godz.17
30

 

Na sesji obecnych było 15 radnych według załączonej listy obecności. 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

A.Terlecki – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXIV zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w 

niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XX i XXI sesji Rady Gminy. 

4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lubiszyn. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie działań inwestycyjnych ze środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2013-2028. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Lubiszyn, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

określenia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji 

kultury za I półrocze roku budżetowego. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na 

2014r. środków stanowiących fundusz sołecki. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubiszyn w 2013 roku 

12. Projekt uchwały w sprawie: 

a)  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

terenie Gminy Lubiszyn na rok 2013. 

b) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Lubiszyn na rok 

2013. 

13. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 
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15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XX i XXI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Do punktu 4 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Lubiszyn. 

M.Skrzypczak – Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/164/2013. 

 

Do punktu 5 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie działań inwestycyjnych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/165/2013. 

 

Do punktu 6 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/166/2013. 

 

Do punktu 7porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/167/2013. 

 

Do punktu 8 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubiszyn na lata 2013-2028. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/168/2013. 

 

Do punktu 9 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Lubiszyn, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
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finansowej oraz określenia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/169/2013. 

 

Do punktu 10 porządku obrad: 

A.Terlecki - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie Gminy na 2014r. środków stanowiących fundusz sołecki. 

A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

J.Obara – Mam prośbę, aby te wydatki z funduszu sołeckiego racjonalnie planować. Jest to 

kwota 300.000zł. w budżecie. Jest to o wiele więcej niż mieliśmy 2 lata temu. Mamy drogi 

gminne, które są bolączką całej gminy. Cieszę się, że są takie duże pieniądze nawet w małych 

sołectwach. Mam taka propozycję, aby na te nasze drogi nie zwracać się do gminy o środki na 

załatanie dziury, tylko z tych pieniędzy sołeckich 10-15% zaplanować co roku na ten cel. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/170/2013. 

 

Do punktu 11 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Lubiszyn w 2013 roku 

M.Skrzypczak – Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/171/2013. 

 

Do punktu 12 porządku obrad: 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Lubiszyn na rok 2013. 

J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/172/2013. 

 

A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na terenie Gminy Lubiszyn na rok 2013. 

J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXIV/173/2013. 

 

Do punktu 13 porządku obrad: 

T.Karwasz – 18.02 odbyło się spotkanie w sprawie rzeki Myśli. LZMiUW podjął decyzję, że 

przystępuje do częściowej regulacji rzeki Myśli na odcinku 4 kilometrów 
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19.02 spotkałem się z Klubem Seniora z Lubna. Następnie spotkałem się z przedstawicielami 

firm, które dostarczają nam usługi telekomunikacyjne. 

20.02 spotkaliśmy się z partnerami z Niemiec w sprawie projektu szkolnego. Następnie 

spotkałem się z Dyrektorem ANR. Tego samego dnia wieczorem byłem na zebraniu wiejskim 

w Mystkach, które głównie dotyczyło kwestii śmieciowych. Mogę powiedzieć, że na dziś 

sytuacja jest na tyle jasna, że to zagadnienie będzie realizowane przez ZCG MG-6. 

21.02 była Rada udowy w spr. kanalizacji Tarnowa, następnie wieczorem zebranie wiejskie w 

Tarnowie. 

24.02 było zebranie w Lubiszynie dot. gospodarki śmieciowej. 

25.02 odbyła się wewnętrzna narada z kierownikami. Wieczorem odbyło się zebranie wiejskie 

w Ściechówku. 

26.02 uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Lubnie. 

28.02 byłem w Zielonej Górze, gdzie podpisywaliśmy kolejne umowy na sale wiejskie. 

01.03. wziąłem udział w otwarciu projektu szkolnego w Ściechowie. 

05.03 rozpoczęliśmy przebudowę drogi na Kol.Marwice. Następnie wziąłem udział w 

uroczystości pożegnania Pana J.Trawińskiego, który był długoletnim radnym i 

Przewodniczącym GRN przed wprowadzeniem reformy samorządowej. Tego samego dnia 

wieczorem uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Ściechowie. 

07.03 mieliśmy naradę z kierownikami a następnie Radę Budowy. 

08.03 odbyła się komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

09.03 mieliśmy turniej piłki nożnej w Ściechowie. Tego samego dnia jeszcze w 4 

miejscowościach wziąłem udział w obchodach Dnia Kobiet. 

11.03 stała narada kierowników a następnie spotkanie w Powiatowym Biurze Pracy. 

13.03 spotkaliśmy się z Dyrektorem ENEA w Gorzowie Wlkp. gdzie omawialiśmy sposób 

realizacji umów na konserwację oświetlenia. Negocjacje były dosyć długie, bo chcieli 

pozostać przy ryczałcie, ale przeszyliśmy na rozliczenia od faktycznych usług przez nas 

zleconych. 

18.03 Zarząd ZCG MG-6. Wizyta w Urzędzie Marszałkowskim w celu podpisania umowy. 

20.03 było zebranie wiejskie w Stawie. 

21.03 odbyło się Walne Zgromadzenie Euroregionu ProEuropaViadrina. Następnie w 

Kostrzynie było spotkanie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów województwa lubuskiego. 

22.03 odbyło się w naszej gminie EcoForum. Był to projekt, który realizowaliśmy wspólnie z 

naszymi partnerami z Niemiec. Po naszej stronie skierowany był do rolników. Zostały 

pokazane pewne przedsięwzięcia bioenergetyczne. Następnego dnia wizytowaliśmy w ramach 

tego projektu biogazownię w Niemczech. 

24.03 spotkałem się z pszczelarzami, gdzie omawialiśmy kwestię naszego święta miodu. 

25.03 byłem na spotkaniu w Banku Gospodarstwa Krajowego w Zielonej Górze 

Dzisiaj odbyłem spotkanie z ENEĄ. Wizytowaliśmy te miejsca, gdzie rozpoczęła się już 

inwestycja oświetleniowa.  

Chciałbym Państwa poinformować, że Pani Magdalena Marmurowicz została Kierownikiem 

Referatu Administracyjno-Organizacyjnego. 
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A.Terlecki – Panie Wójcie, docierają do nas informacje, ale nie wiem, czy one są 

potwierdzone w sprawie rozpatrzenia naszego wniosku dot. termomodernizacji szkoły w 

Baczynie. Czy mamy decyzję w tej sprawie? 

T.Karwasz – Mamy decyzję. Mamy 14 dniowy termin na rozpatrzenie odwołania. Dzisiaj 

sprawdzaliśmy pewne dane w dokumentacji. Póki co, mamy jakieś duże wątpliwości i 

uważamy, że gdzieś mogły powstać błędy. 

A.Terlecki – Ostatecznej decyzji nie ma? 

T.Karwasz – Ostatecznej decyzji nie ma. Na pewno będziemy się odwoływać tylko musimy 

wszystko dokładnie przejrzeć i odnieść się do tego. 

Chciałbym powiedzieć, że uwzględniamy to w wielkości kredytu i będziemy to wdrażali, 

jednocześnie poszukując innych form dofinansowania. Nie jest to inwestycja, z którą byśmy 

sobie nie poradzili, ale pozyskanie środków zewnętrznych jest ważne. 

 

Do punktu 14 porządku obrad: 

A.Terlecki – 23 lutego brałem udział w pogrzebie Pana Stefana Żurawieckiego, którego 

niedawno odznaczyliśmy Tytułem Honorowym „Zasłużony dla Gminy Lubiszyn”. 

1 marca uczestniczyłem w otwarciu projektu pomiędzy uczniami z Zespołu Szkół w 

Ściechowie i Szkoły z Briesen. 

7 marca spotkałem się z Panem Wójtem, gdzie omawialiśmy bieżące sprawy dot. gminy. 

20 marca brałem udział w Komisji Budżetu i Spraw Społeczno-Gospodarczych. 

22 marca uczestniczyłem w EcoForum dotyczącym odnawialnych źródeł energii. 

 

Do punktu 15 porządku obrad: 

A.Terlecki – Wspólnie z Panem Wójtem wystosowaliśmy pismo do Pana Starosty 

J.Kruczkowskiego, Państwo Radni również to pismo otrzymaliście. W tym piśmie apelujemy 

o zajęcie się drogami na terenie naszej gminy. Również w imieniu Rady Gminy wystosował 

pismo Pan W.Zwieruho. Proponujemy Panu Staroście spotkanie 5 kwietnia2013r. o godz. 13
00

 

w Lubiszynie z Naczelnikami Wydziału Dróg oraz Wydziału Geodezji oraz Radnymi Powiatu 

Gorzowskiego z naszego okręgu. 

Jak wiecie Państwo otrzymaliśmy skargę z Urzędu Wojewódzkiego dot. działalności Wójta. 

Ta osoba skargę wycofała, o czym radni zostali powiadomieni. 

A.Laskowiec – Pytanie do radnych powiatu. Na odcinku Jastrzębiec- Ściechówek nie jest 

czyszczone pobocze i jest problem z mijaniem się nawet małych samochodów. Kto powinien 

czyścić to pobocze? 

A.Terlecki – Myślę, że to jest jeden z tematów, który można poruszyć na spotkaniu z Panem 

Starostą. Mam nadzieję, że dojdzie do tego spotkania. 

M.Skrzypczak – Panie Wójcie, przy okazji zebrań wiejskich pojawiły się problemy 

pozafinansowe dot. gospodarki śmieciowej, jakie produkty kwalifikują się do selektywnej 

zbiórki? 

T.Karwasz – Wszyscy mieszkańcy dostaną informacje jak sortować śmieci. 

S.Andrzejewski – Czy stawki ulegną obniżeniu? 

T.Karwasz – Ostateczna cena zostanie ustalona po rozstrzygnięciu przetargu. 
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J.Bąkowski – Sprawa wybudowanej linii światłowodowej do Brzeźna, Gajewa i Mystek. Kto 

może z tego korzystać? 

T.Karwasz – W ramach projektu cyfryzacji jest budowana sieć. Część tych inwestycji 

kończy się tzw. szafami dostępowymi. Tam gdzie są te szafy dostępowe można istniejące 

linie podłączyć i wtedy poprawi się jakość usług internetowych. To jest pierwsza część 

inwestycji. Będzie robiona również druga część, ale po rozstrzygnięciu przetargu. Ten, kto 

wygra ten przetarg zdecyduje, czy budować sieć kablową, czy wystawić antenę. 

A.Terlecki – Inwestycja jest realizowana przez TPSA przy wsparciu środków unijnych i 

polega na budowie tych głównych węzłów.  Te węzły (szafy) muszą być jeszcze wyposażone 

w odpowiednie urządzenia, co nie zawsze jest ujęte w ramach tej inwestycji. Oprócz tego 

musi być jeszcze wybudowana sieć miejscowa do każdego domu, bo w tej chwili 

Telekomunikacja łączami radiowymi usług nie świadczy. Jak to zostanie zakończone trudno 

mi powiedzieć, bo są to znaczne koszty. 

M.Skrzypczak – czy mamy realne możliwości rozwiązania problemu z budynkiem po 

gorzelni w Stawie? Wiem, że budynek był przeznaczony do rozbiórki. 

K.Łukaszczuk – Pisaliśmy do Powiatowego Inspektora nadzoru Budowlanego. Jest to 

własność prywatna. Wiem, że Inspektor pisał do właściciela, co ma zrobić z tym obiektem. 

W.Prętki – Ten komin stwarza zagrożenie dla życia i zdrowia ludzi. 

T.Karwasz – Napiszemy jeszcze raz do Powiatowego inspektora nadzoru Budowlanego, że 

nic się nie dziej i mieszkańcy zgłaszają realne zagrożenie z kilku miejscowości: Staw, 

Wysoka, Ściechów-Kretkowo i Ściechówek. 

S.Andrzejewski – Jak wygląda sprawa Państwa Czyczynów? 

T.Karwasz – Mieszkanie jest dla nich przygotowane i można ich przenosić. 

A.Terlecki – Założenie jest takie, że ten budynek ośrodka zdrowia będzie nadal jako rezerwa 

mieszkaniowa do celów awaryjnych. 

 

Do punktu 16 porządku obrad: 

M.Skrzypczak – Informacja dla Sołtysów. Komisja Rolnictwa przy okazji pracy nad planem 

pracy na ten rok, podjęła decyzję o likwidacji Konkursu na najładniejszą zagrodę i posesję. 

Stwierdziliśmy, że ten konkurs troszeczkę się przeżył. Chcemy podjąć inną inicjatywę. 

Chcemy uhonorować najbardziej prężne sołectwo. Do oceny będzie brany okres między 

Turniejami Wsi, dlatego też w tym roku nie będzie jeszcze laureata, bo to jest za krótki czas. 

Chodzi nam przede wszystkim o aktywizację społeczeństwa. Opracujemy regulamin, który 

zostanie Państwu przekazany. 

A.Terlecki – Myślę, że Komisja Rolnictwa jeszcze raz to przeanalizuje i przedstawi nam 

swoje stanowisko. 

T.Karwasz – Wszelkie awarie oświetlenia i sprawy konserwacji zgłaszamy do Kierownika 

RIT lub Pani D.Nikolak, ponieważ jest to robione na nasze zlecenie. 

 

Do punktu 17 porządku obrad: 

A.Terlecki – dokonał zamknięcia obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

Protokołowała: K.Wiśniewska 


